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AUDUN FEGRAN KOPPERUD

– Hva opptar deg mest for tida?
– Akkurat nå er det biologi, virus og sånt.
Jeg er fotograf og fordyper meg i forsk-
jellige ting. siden Jeg har ADHD og går
hundre prosent inn for alt. Neste uke er
det noe helt annet.

– Hvorfor bor du der du bor?
– Jeg synes Fosen er den fineste plassen

som finnes. Man får hele Norge i ett, med
fjell og fjorder. De sier at Fosen er hjertet
av Norge. Og som fotograf er Fosen et
eneste stort fotostudio. Jeg har ikke noe
studio, så jeg bruker bare å ta bilder på
location. Det er kunstnere som har valfar-
tet til Fosen i tusen år.

– Hva er din største idrettsprestasjon?
– Det må være da jeg seilte over til Ork-

nøyene. Jeg har seilt dit to ganger. Spriten
tok meg ganske tidlig, før idretten.

– Hvem på Fosen fortjener skryt for noe
de har gjort i det siste?

– Finn Olav Odde, fordi jeg har spilt i
black metal-band og på 15 år har vi aldri
hatt øvingslokale. Han ordna vårt første
studio i år, så jeg skal stemme på Finn
Olav under valget.

– Dersom du kunne bedt hvilken som
helst person fra verdenshistorien hjem
til deg på en middag og en dyp samtale,
hvem ville du valgt?

– Jeg kunne ikke tenkt meg middag,
men jeg kunne godt tenke meg å oppleve
hvordan det ville vært å få juling av Eirik
Raude, faren til Leiv Eiriksson.

– Hva er den perfekte dagen på Fosen for
deg?

– Det er en skikkelig snøstormaften.

– Hva ville du endret på hvis du fikk være

redaktør i Fosna-Folket for en dag?
– Jeg er egentlig ganske fornøyd med

lokalavisa og synes den har kommet seg
de siste årene.

– Hva er det beste som har skjedd i livet
ditt?

– Det var at jeg begynte på ADHD-medi-
sin. Etter det har jeg hatt syv platekon-
trakter. Tidligere har jeg ikke greid å sette
meg ned med gitaren. Jeg greide også å ta
igjen det tapte på skolen. Jeg fikk utnytta
potensialet mitt til å gå Fotohøgskolen.

– Hva gjør deg sint?
– Det er mye som gjør meg sint, men jeg

får utløp for det gjennom black metal. Det
er aggresjonsutløsende musikk.

– Hva skal til for å sjarmere deg?
– Blond og blå øyne.

audun.kopperud@fosna-folket.no

Nå vet Rune hvem han skal stemme på
I 15 år har Rune Røstads band
manglet øvingslokale. Takket
være Finn Olav Odde, kom
dette i år på plass, ifølge 
Røstad.

Navn: Rune Røstad
Alder: 32
Sivilstatus: Den vakreste
sønn av Rita Røstad
Bosted: Høybakken
Yrke: Fotograf og musiker
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SNORRE BERG

I helga kom Boabarge 42 med
restene av MS Osfjord til kai på
Refsnes.

– Det gikk problemfritt, sier
Arne Magnar Guttelvik.

Guttelvik var innleid av BOA
for å være med på bergingsope-
rasjonen. Fredag kveld kom lek-
teren fra BOA til kais hos Fosen
Gjenvinning. Lastinga tok de
hånd om lørdag.

Mandag morgen var det in-
spektører fra forsikringsselska-
pet Danske Sø til stede på
Refsnes for å besiktige vrakde-
lene.

Armeringsjern
Når inspektørene får gjort seg
ferdig, vil Fosen Gjenvinning be-
gynne å dele opp vraket. Det all-
er meste av det vil bli skrapjern
som skal sendes til Mo i Rana for
å foredles videre.

– Mye av det blir til armeringsj-
ern, forklarer daglig leder Knut

Grinde i gjenvinningsselskapet.
Grinde sier jobben med å ta seg

av vraket ikke skiller seg vesen-
tlig fra andre vrak de har tatt
imot. Den viktigste forskjellen er
at Osfjord kommer ferdig oppsa-
get i åtte til ti store biter. Med
noen få unntak har båtene blitt
slept hele på land på Refsnes.

Grei skuring
Guttelvik forteller at ferden fra
havaristedet til hoggeriet fikk
helt etter planen. De hadde en
slepebåt i hver ende av lekteren
som holdt styringa.

– Det foregikk helt smertefritt,
sier Guttelvik.

Imidlertid var han med på en
del av operasjonen der de saget
båten opp med diamantsag og
heiste delene opp på lekteren.
Han forteller at det var flere
skjær i sjøen under dette arbei-
det enn det var da de først hadde
fått delene opp.

– Lastinga var arbeidsom. Det
ble lange dager, sier Guttelvik.

Været
Guttelvik har bistått både BOA
og det selskapet som de overtok
etter. Han mener det sannsynlig-
vis hadde gått fortere om de
hadde gått løs på båten med sag
med en gang i stedet for å prøve å
få den hel til hoggeriet.

– Det var bare ei smal renne det
gikk an å gå, sier Guttelvik.

Åfjordingen har vært med på
operasjoner sammen med BOA i
femten år, og han synes alltid det
er interessante oppgaver.

Han vurderer det slik at det
ville vært en tilnærmet umulig
oppgave å få vraket av MS Osf-
jord ut den smale renna mens
den hadde var påsatt flytepong-
tonger

– Det hender en må stå på for å
få det til, sier Guttelvik.

Snorre.Berg@fosna-folket.no

Nå er vraket fjernet: - Gikk problemfritt 

Restene av MS Osfjord kom til Refsnes på lekter fredag kveld. 
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